
Verslag vergadering Dorpsbelang Creil 
 

Donderdag 14 Maart 2023, 20.00 uur ‘t Poortershuys 
 

 
 

1. Opening voorzitter + kort jaar verslag (Perry Bom) 
Voorzitter van dorpsbelang Perry Bom heet iedereen welkom en steekt 
een kaars aan voor alle dorpsbewoners die zijn overleden en staat daarbij 
ook even stil bij de oorlog in Oekraïne. 
Speciaal welkom aan alle afgevaardigden van de raad, het IGW-team en 
buurdorpen. 
Er wordt melding gemaakt van de fotograaf mensen die niet op de foto wil 
(AVG) kan zich bij hem melden 
Daarna doet Perry in het kort verslag van alle door dorpsbelang 
aangestuurde activiteiten.  

 
Dit jaar begonnen met de schouw, punten van aandacht voor IGW in het dorp 
Groen groep (mooi groen Creil) houdt dorpskern mooi. Dit jaar ook een mooie nieuwe dorps 
ingang gemaakt ook met behulp van windmolen gelden. 
Katholieke kerk in Rutten ging sluiten. Daardoor is er een groep ontstaan van vrijwilligers. Die 
initiatieven gaan oppakken in het dorp. Bijv 4 mei viering en in December Creil straalt. 
Koningsdag en feestweek zijn gehouden. Nieuwe Electra kast voor evenementen terrein en ijsbaan. 
Hier zijn windmolen gelden en restant IGW-potje voor ingezet. Moet voor de feestweek klaar zijn. 
AED-avonden (scholing) zijn 2x gehouden. Ook betaald van de windmolengelden. 
College is op bezoek geweest in november. Rondje door dorp gelopen en faciliteiten laten zien. 
Kwamen er wel achter dat we op dit moment veel ruimtes hebben. We gaan in de komende jaren 
naar kijken of er op dat gebied iets moet gebeuren. Begin van het jaar nieuwjaarsreceptie 
gehouden. NL doet heeft plaatsgevonden en de scholen hebben klusjes gedaan. 
De scholen gaan gezamenlijk kijken of er inde toekomst verder gegaan kan worden als een school. 
Verder komt de Dorps roddel maandelijks in de bus. Het is elke keer weer een prachtige blaadje 
dat in de bus komt. 
Een punt van opmerking betreffende bestuurlijke aard is het feit dat de WBTR. Is een regeling 
aangaande aansprakelijkheid. Hier wordt volgende jaar vergadering op ingegaan en het is vrijwel 
zeker dat naar aanleiding daarvan de statuten zullen moeten worden aangepast. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Geen mededelingen of ingekomen stukken 
 

3. Notulen jaar vergadering 24 Maart 2022 
Notulen zijn afgedrukt in de roddel 
Notulen worden ongewijzigd goedgekeurd 
 

4. Financieel Jaarverslag 2022 (Wilma Maas) 
Penningmeester Wilma Maas. Geeft een korte toelichting bij de jaarrekening over de balans en 
winst en verliesrekening. Ook wordt er vermeld dat het financiële overzicht van de dorps 
bibliotheek, feest cie en open inloop hierin zijn opgenomen. Netto omzet is hoger maar ook de 
kosten zijn hoger dan vorig jaar en we komen dan ook helaas op een negatief resultaat uit (saalicon 
en feest. Cie). Meindert Kramer van MK-administratie wordt bedankt voor het belangeloos 
samenstellen van het jaarverslag.  
 

5. Verslag kascommissie (Jan Voesten en Freek Jan Drewel) 
De kascommissie bestaat uit Jan Voesten (aftredend) en Freek. Ze laten weten dat de 
administratie goed was verzorgd en dat geen afwijkingen zijn gevonden. Er wordt decharge 
verleend aan de penningmeester over 2022. Jan Voesten wordt bedankt. Michel Becker meldt zich 
vrijwillig aan als nieuw lid voor de kascommissie. 
 
 

 
 
 



6. Dorpszaken 
6.1 Verslagfeestcommissie (Christel Balke en Marieke Bruinessen) 
Er zijn afgelopen jaar wat wisselingen geweest bij de feest cie  
Voorzitter van de feestcommissie Marieke Bruinessen doet kort verslag van het afgelopen jaar.  
Christel Balke en Carla van Kranenburg zijn dit jaar gestopt en sinds augustus is Margriet 
Geschiere lid van de feest cie. Ze zijn nog opzoek naar nieuwe leden. 
Dorpsfeest huttenbouw hebben 120 kinderen aan meegedaan. Buurt competitie heeft 
plaatsgevonden en met sport en spel. Jong en oud kon meedoen. Alleskunner. Op zaterdag was 
een heel spektakel. Heel creil bakt. Bingo Donderdagmiddag jeugd van toen. Foodtruck festival 
was ook een groot succes. Fijn dat we na corona weer een band konden hebben in de tent.  
Sinterklaas intocht heeft plaatsgevonden en spelletjes middag. 
Ruben Poolman geeft financieel overzicht van de feest cie. Grootste uitgaven en inkomsten vinden 
bij dorpsfeest plaats. Club van 50 is belangrijke sponsor dat zijn nu 40 leden en nieuwe leden zijn 
welkom. Dorps genoten worden opgeroepen om zich ook te melden bij club van 50 
Dorpsfeest 2023 van 28 juni t/m 2 juli = 69 jarig bestaan van Creil 
De financiën zijn negatief afgesloten. In de loop der jaren met behulp van de windmolen gelden 
aangeschafte materialen zijn in overleg beschikbaar voor alle verenigingen in het dorp, hier zal 
meer aandacht aan worden besteed.  
Er wordt een lijst met overzicht van (windmolen) materialen die voor de buurtverenigingen bij de 
feest cie beschikbaar zijn opgesteld door de feest cie. 
 
De plannen voor 2023 worden kort toegelicht 
 
6.2 Verslag windmolen gelden 
De windmolen gelden commissie bestaat uit Marcel Brouwer,  Stefan Ebbers, Jack Gros en de 
voorzitter en penningmeester van dorpsbelang. (Perry Bom en Wilma Maas). 
Perry treedt af en wordt vervangen door nieuwe voorzitter 
Voor 2023 zijn er aantal aanvragen binnen gekomen. 
 
Deze zijn allemaal toegekend: 
1. Kerst wandeling rondommetje Creil       € 3.000 
2. Gerdien Wuestenenk en team  Aanleg kabouter pad              € 1.750 
3. Martine Schenk    boven. Zaal                   € 1.500 
4. Frans Ebbers en Jan Meurs       €    500 
5. Aanvraag gymvereniging       €    800 
6. Dorps belang    stroomkast      € 6.000 
7. Tom Maes    bejaarden soos ondersteuning    €     250,- 
8. Feest. Cie   Party box      €     675,- 

Rest bedrag in kas 8566,- Euro 
 
7 Contributieverhoging 

 
Er is een voorstel om de contributie met 2,50 euro te verhogen naar 12,50 Euro. De Vergadering 
keurt dit goed 

 
8 Bestuursverkiezing 

Aftredend en niet herkiesbaar:  Perry Bom   Voorzitter    
Voorgestelde kandidaat:                Wina Tiesinga  Voorzitter 
     
De vergadering gaat akkoord met het aanstellen van Wina Tiesinga als Voorzitter  
Wina stelt zich voor aan de vergadering 
 

9 Afscheid vertrekkend bestuursleden 
Perry wordt bedankt voor de inzet van afgelopen jaren voor het dorp. Ook namens de gemeente 
spreekt Klaas Jan een dankwoordje 
 

10 Rondvraag 
Geen vragen 

 
11 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering 


